
Referat af SB møde tirsdag d. 21.06.12 

1. Valg af dirigent: Morten, ref: Martin 

2. Ref fra sidst: Godkendt 

3. Næste elevrådsmøde er et fælles temamøde og afholdes i september. Vi skal afvikle nyvalg inden 

udgangen af August. Vi har en fællesopmærksomhed på at vi får afholdt formøder med elevrådet, 

ind i mellem. 

4. KKfoen har haft en proces med 3 konsulenter med det formål at få klarlagt nogle arbejdsgange i 

forhold til samarbejdet pædagogerne imellem, på tværs af kategorierne.  

Der blev afholdt en fodboldafslutning hvor der var stor repræsentation af børn og voksne fra begge 

kategorier.  

Der har været en succesfuld overnatning i fritidsklubben (Aksen) besværligt at søge om tilladelse til 

overnatning, men vi kom i mål. Der har været pædagogsamtaler og vi fik ansat nogle gode 

kandidater. Ferieplanlægningen er på plads og der skal være samarbejde omkring ture og 

aktiviteter på tværs af kategorierne. Der er lokaler i KKFO’en der rømmes så vi kan få plads til den 

nye 0.a. Der er lavet en plan for dette. 

 

5. Timefordelingsplan: se vedlagte bilag. Skolen forventer fra næste skoleår at have 75 kat. 3 

børn/unge og 100 kat.1 børn/unge. 

6. Status omkring valg til bestyrelse: Vi har ikke skulle afholde kampvalg. Vi mangler stadig 1-2 

medlemmer til bestyrelsen. Der forsøges at lave en kampagne ved augustforældremøder, i håbet 

om der kan hverves nye medlemmer der. Dato for SB-møde i august: Tirsdag d 23.august kl. 17.00  

7. Se vedlagte bilag.  Straks besparelse indregnet i prognose. Der tages forbehold for børnetallet. 

Kørslen skal i udbud igen. Vores budgetpost i forhold til kørsel er steget signifikant. Der er ikke helt 

overblik over kørslen, dette skal undersøges nærmere. Der afholdes møde med DNT d.28.06. 

8. Landsmøde for skole-forældre d. 12.11-22. Der kommer et ny betalingsordningssystem i forhold til 

indbetaling for frokost i madskolen. Der bliver sendt folk på kursus i systemet.                                                                                                                                              

Sommerfesten var en succes og der var et godt fremmøde. Det er forslået at man laver kulturdage 

op til sommerfesten med fagligt indhold.                                                                                                         

Vi entrerer med gårdmandskorpset til næste skoleår. Ligesom vi har gjort i år.                                  

Der er ansat lærere i de vakante stillinger. Forældrerepræsentanter spurgte ind til en bestemt sag 

og kommunikationen i forhold til denne. Dette blev drøftet. Det tages til efterretning om 

kommunikationen i sådanne sager, kan blive bedre. 

9. Intet 


